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ACTA NÚM. 129 

 
 

Membres assistents: 
Bertran Tarrés Marta 
Bosch Merino, Assumpció 
Branchadell Gallo, Albert 
Coll Andreu, Margalida 
Expósito Rico, Trinidad 
Farrés Vicén, Jaume 
Feliu Martínez, Laura 
Freixas Alas, Margarita 
Gabarrell Durant, Xavier 
Hernández Sánchez, Jordi 
Iglesias Fonseca, Antonio 
Llonch Obiols, Pol 
Martin Ibáñez, Maite 
Miralles Guasch, Carme 
Montesinos Andrade, Juan 
Parella Rubio, Sònia 
Ramos Morilla, Xavier 
Tintoré Balasch, Jaume 
Vendrell Roca, Josep 

A Bellaterra, a les 9h del dia 10 de març de 
2021, obre la sessió i la presideix el vicerector 
d’Economia, Xavier Ramos Morilla i assisteixen 
virtualment els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització assenyalats al 
marge. 

 
No hi assisteixen Daniel Olivella Galindo, Joan Vicent Oré Catalá ni Alba Palma Rosanes.  Han 
excusat la seva assistència Aida Pinazo Gutiérrez i Francesc Vilanova Vila-Abadal. 
  
Hi assisteix, amb veu i sense vot, Mireia Cendrós Carreras, vicegerent d’Economia.  
 
Hi actua, com a secretària, Inmaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
Ordre del dia  
 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe del vicerector d’Economia. 
3. Aprovació de la distribució de pressupost destinat a finançar la despesa per l’exercici de 

càrrecs acadèmics de direcció i de gestió. 
4. Informació del Tancament provisional a 31 de desembre de 2020 de la UAB. 
5. Aprovació de les modificacions de crèdit a 31 de desembre de 2020. 
6. Aprovació del resultat de l’Aplicació de la instrucció de romanents de crèdit de l’exercici 2020 

al pressupost 2021. 
7. Informació de les Baixes d’immobilitzat de la UAB corresponents a l’exercici 2020. 
8. Aprovació de les modificacions de crèdit a 15 de febrer de 2021. 
9. Assumptes de tràmit. 
10. Torn obert de paraules. 

 
 

Desenvolupament de la sessió 
 
 
Atesa la situació d’emergència sanitària causada per la COVID-19 la sessió d’aquesta comissió s’ha 
desenvolupat per videoconferència d’acord amb el que disposa la Instrucció 5/2020, sobre 
l’organització de reunions urgents a distància dels òrgans de govern col·legiats generals davant 
l’emergència sanitària decretada a causa del Covid-19 dictada pel secretari General en data 24 de 
març de 2020 i la Instrucció 9/2020, que modifica la Instrucció 5/2020, sobre l’organització de 
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reunions urgents a distància dels òrgans de govern col·legiats generals davant l’emergència 
sanitària decretada a causa del Covid-19 dictada en data 27 d’abril de 2020. 
 
D’altra banda també s’ha tingut en compte el que regula l’article 6 del Decret llei 8/2020, de 24 de 
març de modificació parcial del Decret llei 7/2020, de 17 de març, de mesures urgents en matèria 
de contractació pública, de salut i gestió de residus sanitaris, de transparència, de transport públic i 
en matèria tributària i econòmica, i d'adopció d'altres mesures complementàries, mitjançant el qual 
es disposa que les universitats públiques podran celebrar per videoconferència o per qualsevol altre 
suport digital les sessions dels òrgans de govern i que tindran plena validesa jurídica sempre que 
s'asseguri la identitat dels membres o persones que els supleixin, la interactivitat i intercomunicació 
entre ells en temps real, i la disponibilitat dels mitjans durant la sessió, encara que en els seus 
estatuts no estigui prevista aquesta forma de reunió.  
 
Així mateix l’apartat 2 de l’esmentat article estableix que també podran adoptar-se els acords 
mitjançant votació per escrit i sense sessió presencial encara que els estatuts no ho regulin com a 
tal sempre i quan es garanteixi la deliberació prèvia i la votació dels assistents a través dels mitjans 
telemàtics adients. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de les darrera sessió.. 
 
Els membres de la Comissió aproven per assentiment l’acta corresponen a la sessió del 18 de febrer 
de 2021. 
 
 
2. Informe del vicerector d’Economia. 
 
El president comença la sessió donant la benvinguda a totes les persones assistents i tot seguit 
comenta que durant la sessió d’avui  s’informarà sobre dos temes: l’elaboració del pressupost 2021 
i la situació de la restauració al campus de Bellaterra. 
 
El vicerector d’Economia comenta que a la propera sessió d’aquesta comissió prevista pel mes 
d’abril es presentarà el projecte de pressupost de la UAB durant la qual explicarà els detalls del seu 
contingut. 
 
Tot seguit la vicerectora Carme Miralles comenta la situació de la restauració al campus, diu que el 
model actual està esgotat perquè els hàbits de consum estan canviant i prova d’aquest fet és que 
les darreres licitacions han quedat desertes. Per tot això, es proposa un canvi de model que es 
centrarà en tres nivells: el primer consistirà en mantenir el sistema de quatre restaurants per dinar 
els quals es procurarà que estiguin a menys de 200m del centre de treball o d’estudis; un segon 
nivell de cafeteries, encara està per decidir el nombre i localització al campus i, per acabar, un tercer 
nivell que serien punts de carmanyola perquè el personal i els estudiants de la UAB puguin dinar. 
Pel que fa a la problemàtica de la cafeteria de la facultat de ciències i biociències comenta que 
s’obrirà després de Setmana Santa. També s’habilitarà un punt de carmanyola en una planta de 
l’edifici. 
 
A continuació s’obre segon torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions següents: 
 

- Es pregunta si s’ha mostrat interès pel projecte de cafeteries per part de les empreses. 
- Es pregunta si s’ha valorat l’opció que el servei el puguin prestar cooperatives d’estudiants. 

 
La vicerectora Carme Miralles respon dient que s’està treballant perquè l’oferta pugui resultar 
atractiva i també que s’estan analitzant totes les opcions possibles de gestió del servei. 
 
El gerent pren la paraula per comentar que cal tenir present el dret de subrogació que tenen els 
treballadors de les empreses que operen actualment al campus la qual cosa dificulta que les 
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cooperatives d’estudiants puguin assumir el servei. Així mateix, diu que el fet que la durada de les 
concessions sigui curta dificulta la presentació d’ofertes. 
  
 
3. Aprovació de la distribució de pressupost destinat a finançar la despesa per l’exercici de càrrecs 
acadèmics de direcció i de gestió 
 
El vicerector d’Economia inicia la intervenció dient que s’han analitzat les peticions efectuades pels 
membres d’aquesta comissió en relació a la reforma de la normativa vigent i les conclusions a les 
que s’han arribat són les següents: 
 

- No és possible des d’un punt de vista jurídic transferir punts entre càrrecs, per tant, per 
prudència es desisteix d’aquesta idea. 

- Hi ha la voluntat de reformar la normativa per incloure la possibilitat de nomenar càrrecs 
sense retribució, així com poder canviar l’estructura dels càrrecs per motius justificats. 

- Pel que fa a la qüestió plantejada relativa a l’estabilitat del model, creu que els criteris vigents 
ja la permeten i que el marge de canvi en els indicadors és limitat. Diu que no és molt 
optimista perquè una reforma del model pugui solucionar tots el problemes vigents. 

 
A continuació comenta els trets principals del document que s’ha lliurat als assistents. Finalitzada la 
seva intervenció s’obre un torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions següents: 
 

- Se sol·licita informació sobre les modificacions normatives que ha comentat el vicerector. 
- Es pregunta si l’increment de recursos acordada durant aquest exercici es mantindrà en els 

següents. 
- Es sol·licita que es negociï amb la Generalitat de Catalunya el nombre de punts de gestió 

que assigna i especialment que quan es comenci una nova titulació ja se la doti a priori dels 
punts necessaris. 

- Es comenta que fer nomenament de càrrecs sense amb cap tipus de reconeixement pot tenir 
un efecte pervers i generar desigualtats. 

-  Es transmet la preocupació pel fet que les possibles reduccions de docència es cobreixin 
amb la contractació de personal sense vincle permanent. 

 
El president respon dient que la modificació normativa que proposa la presentarà durant la propera 
sessió d’aquesta comissió i cal que sigui aprovada pel Consell de Govern. En relació a la qüestió 
plantejada dels punts de gestió, creu que a curt termini no hi veu moltes possibilitats de poder fer 
canvis. Pel que fa a la contractació de personal permanent, recorda les restriccions pressupostàries 
en la matèria i que aquesta decisió és competència del vicerector de personal acadèmic. 
 
Respecte als efectes perversos dels nomenaments sense reconeixements diu que depèn del punt 
de vista amb el que es miri i que la solució passa per assumir determinades responsabilitats per 
part de tothom. Per finalitzar, diu que la reflexió que cal fer és si es vol continuar aplicant la mateixa 
quantitat de recursos per finançar aquesta partida o bé es vol assumir que cal dedicar un 20% de la 
dedicació docent a la gestió. Diu que ell apostaria per la segona opció i creu que no cal dedicar ni 
incrementar més recursos. 
 
A continuació s’obre un segon torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions següents: 
 

- Es comenta que el personal acadèmic ja és conscient que una part de la seva dedicació és 
per a temes de gestió. 

- Es comenta que el model vigent és inestable i que la incorporació dels coordinadors de grau 
a l’estructura fixa ha generat distorsions. Pel que fa a la dedicació del personal docent en 
tasques de gestió es comenta que no hi ha mecanismes per aconseguir que es compleixi. 

 
El vicerector d’Organització, Josep Vendrell, pren la paraula per comentar que el nomenament de 
càrrecs sense reconeixement no és conjuntural ja que afecta al model de dedicació docent, diu que 
cal pensar com es vol articular la dedicació del personal acadèmic en el futur. 



4 
 

 
El president respon dient que la idea d’aquest equip no és la d’incrementar el nombre de graus, així 
mateix s’està treballant en la racionalització de les tasques del PAS i, per últim, també cal tenir en 
compte les deficiències i les incerteses en finançament per part de la Generalitat  
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per 11 vots a favor i 7 
abstencions: 
 
PRIMER. Aprovar la proposta de distribució de pressupost destinat a finançar la despesa per 
l’exercici de càrrecs acadèmics de direcció i de gestió.  
 
SEGON. Encarregar al vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d'aquests acords.  
 
 
4. Informació del Tancament provisional a 31 de desembre de 2020 de la UAB 
 
El president comenta el document que s’ha lliurat als assistents, en especial explica els efectes que 
la COVID-19 ha generat en la partida de les despeses, però els quals han estat compensats pel 
finançament addicional que s’ha rebut de la Generalitat. No obstant això, l’impacte de la pandèmia 
també ha afectat al capítol dels ingressos ja que han disminuït pel conceptes de lloguers i cànons, 
s’han reduït de les activitats de recerca, les matrícules de màsters i les aportacions d’institucions 
com el Banc de Santander i la FUAB.  
 
Així mateix, també cal remarcar que hi ha hagut una reducció en les despeses de funcionament 
ordinari, però cal comptabilitzar un increment en les despeses de Capítol I com a conseqüència de 
l’ampliació de la durada dels contractes pre-doctorals a 4 anys.  
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMERA.- Informar favorablement de la liquidació provisional del pressupost corresponent 
a l’exercici finalitzat el 31 de desembre de 2020.   
SEGONA.- Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l’execució i el seguiment 
d’aquests acords.  
 
 
5. Aprovació de les modificacions de crèdit a 31 de desembre de 2020 
 
El president dona la paraula a la vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, perquè presenti les 
modificacions de crèdit en data 31 de desembre de 2020, que consisteixen en transferències de 
pressupost entre diversos capítols d’operacions corrents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Aprovar les modificacions de crèdit en data 31 desembre de 2020, segons document 
que s’annexa. 
SEGON. Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia l'execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
 
6. Aprovació del resultat de l’Aplicació de la instrucció de romanents de crèdit de l’exercici 2020 al 
pressupost 2021. 
El president comenta el principals aspectes del document lliurat a les persones assistents. 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Aprovar el resultat de l'aplicació de la instrucció de romanents de crèdit de l’exercici 
2020 al pressupost de la UAB 2021.  
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SEGON. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l'Equip de Govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d'aquests acords.  
TERCER. Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Economia, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per a fer-los efectius  
 
 
7. Informació de les Baixes d’immobilitzat de la UAB corresponents a l’exercici 2020 
 
La vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, comenta el document lliurat a les persones assistents. 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Informar de la proposta de baixa de l’inventari general de la UAB del béns mobles 
amb valor inferior a 1.500€ corresponent a l’exercici 2020.  
SEGON: Elevar-ho al Consell de Govern i al Consell Social per tal que exerceixin les seves 
competències.  
TERCER. Encarregar al Vicerector d’Economia i Campus l'execució i el seguiment d'aquests 
acords.  
 
 
8. Aprovació de les modificacions de crèdit a 15 de febrer de 2021 

   
El president dona la paraula a la vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, perquè presenti les 
modificacions de crèdit en data 15 de febrer de 2021, que consisteixen en transferències de 
pressupost entre diversos capítols d’operacions corrents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Aprovar les modificacions de crèdit en data 15  febrer de 2021, segons document 
que s’annexa. 
SEGON. Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia l'execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
 
9. Torn obert de paraules. 
 
El degà Albert Branchadell recorda a la vicerectora Carme Miralles la necessitat d’elaborar un estudi 
sobre la utilització dels espais al campus. 
 
La vicerectora respon dient que estan treballant, però que no es una tasca tan fàcil com pot semblar 
a priori. 
 
 
El dia 10 de març a les 11:15 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc 
aquesta acta. 
 
 
 
La secretària         Vist i plau   

El president 


